

Preview: 2

Full Agreement: 5 Pages

معاينة: 2 صفحات

الإتفاقية الكامل: 5 صفحات

**Summary:** This is a Letter of Intent issued by a Purchaser to a Seller to acquire shares in the Seller's Company subject to completion of satisfactory due diligence.

[INSERT] Private and Confidential

[INSERT DATE]

[INSERT NAME] ("Seller")

[INSERT ADDRESS]

Dear Sir,

**SUBJECT: Binding Letter of Intent (LOI) for Purchase of [INSERT]% of Legal and Beneficial Share Capital of the Company**

Pursuant to our mutual discussions, the Seller has agreed to sell his [INSERT] percent interest (the "Sale Shares") in [INSERT NAME OF COMPANY]...

### 1. Purchase of Sale Shares

This LOI set out the terms and conditions upon which the Purchaser contemplates to purchase from the Seller the Sale Shares all of which shall be free and clear of any liens, charges, restrictions or encumbrances.

It is understood and agreed by the Seller, that any legal and financial liabilities (contingent or non-contingent) arising from the operations of the Company....

### 2. Purchase Price

Subject to a preliminary assessment, due diligence and valuation of the Company, its commercial operations and assets (the "Due Diligence")... ..hereinafter referred to as "Purchase Price").

### 3. Additional Terms

The purchase of the Shares by the Purchaser is further contingent on the following:

- The shareholder loan provided by [INSERT NAME OF SHAREHOLDER] amounting to [INSERT AMOUNT] to the Company shall be paid upon the completion of the Transaction....

\*\*\*\*\*

**ملخص:** هذه رسالة نوايا صادرة من مشتري إلى بائع للحصول على أسهم في شركة البائع و يتوقف إتمام ذلك على رغبة الطرفين و موافقتهم.

[إدخال] خاص وسري

التاريخ: [إدخال التاريخ]

[إدخال إسم] ("البائع")

[إدخال العنوان]

تحية وبعد،

**الموضوع:** رسالة نوايا ملزمة بشراء [إدخال] % من الحصص القانونية والفعلية لرأس مال الشركة

بموجب مناقشاتنا المشتركة، وافق البائع على بيع حصته البالغة [إدخال] (يشار إليها فيما بعد بـ "الحصص المباعة") في شركة السادة / [إدخال إسم الشركة]...

### 1- شراء الحصص المباعة

تتضمن هذه الرسالة الشروط و الأحكام التي على أساسها يرغب المشتري بشراء الحصص المباعة من البائع على أن تكون هذه الحصص خالية من أي رهن أو تكليف أو قيود أو أعباء.

يفهم البائع ويوافق على أن ، أي مسؤولية قانونية أو مالية (مشروطة أو غير مشروطة) تنتج عن عمليات الشركة...

### 2- سعر الشراء

تبعاً للتقييم الأولي، التقييم الملزم و تقييم الشركة ، عملياتها التجارية و أصولها ("التقييم الملزم") (يشار إليه فيما بعد بـ "سعر الشراء").

### 3- شروط إضافية

إن شراء الأسهم من قبل المشتري يرتبط لاحقاً بما يلي:

- إن قرض الشريك الممنوح من قبل [إدخال إسم الشريك] بمبلغ و مقداره [إدخال المبلغ] الى الشركة ، يجب أن يدفع عند إنهاء معاملة...

\*\*\*\*\*

#### 4. Due Diligence; **Definitive Agreements and Other Legal Documentation**

4.1 The Purchase shall commence its Due Diligence of the Company immediately upon execution of this LOI by the Seller...

4.2 Subject to the satisfactory Due Diligence by the Purchaser...

The Parties agree that the sale and purchase of the Sale Shares and any other legal documentation, including but not limited to, the Shareholders Agreement, the revisions to the Company's the Memorandum and Articles or Association...

#### 5. **Governing Law.**

\*\*\*\*\*

#### 6. **Termination.**

\*\*\*\*\*

#### 7. **General.**

\*\*\*\*\*

#### 4- **الاتفاقيات النهائية وغيرها من المستندات القانونية**

4.1 يجب أن يبدأ المشتري بتقييمه الملزم بالشركة مباشرة بعد التوقيع على رسالة النوايا من قبل البائع.

4.2 بناء على موافقة المشتري على التقييم الملزم...

يتفق الطرفان على أن يوقع عقد البيع وشراء الحصص المبيعة وأية مستندات قانونية أخرى، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، تعديلات عقد الشراكة، عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة...

#### 5- **القانون الواجب التطبيق**

\*\*\*\*\*

#### 6- **الإنهاء**

\*\*\*\*\*

#### 7- **أحكام عامة**

\*\*\*\*\*